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Referat for bestyrelsesmøde 30 oktober 2023 i VSB 

Dato: Mandag den 30 oktober 2023 
 

Sted: VSB-klubhus 
  
Deltagere: Anders Vognsen, 

Anders Terkildsen 
Anders Nyholm 
Per Juhl Hansen  
Martin Nielsen   
Knud Erik Klint (referent) 
         

Fraværende: Claus Olsen 

 
 
 
 
 
Godkendelse af referat 
fra sidst 
 
 
Nyt fra Formanden 
/Anders  
 
 
Status økonomi 
Anders Therkildsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Dagsorden 
 
Referat godkendt med få rettelser 
 
 
 
Havnefogedopslag har resulteret i 2 ansøger, hvoraf een lokal er lovende 
Anders og Knud Erik tager samtaler i næste uge 
 
 
Status på regnskabet med udgangen af September med kommentarer i 
forhold til samme periode sidste år: 

1. Indtægter er kr.  659.000 hvilket er 40.000 højere end sidste år. I 
forhold tid samme periode sidste år skyldes de højere indtægter 
primært 

a. Medlemsindskud, som er 15.000 kr. højere  
b. Sponsorindtægter er 21.000 kr. højere, blot fordi vi 

faktureret dem tidligere end sidste år 
2. Udgifter er 394.000 kr., hvilket er 64.000 kr. lavere end samme 

periode sidste år, det skyldes primært 
a. Vedligeholdelse af klubhus er 30.000 kr. lavere. Vi har ikke 

fået regningen fra Goldbach endnu efter den seneste maling 
af huset. 

b. Regnskabsassistance (Lene bogholder) er 16.000 kr. lavere 
c. Kapsejlads er 6.000 kr. lavere 
d. Dansk Sejlunion er ca. 10.000 kr. højere (man kan spørge sig 

hvorfor, jeg kigger ind i det) 
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Opfølgning på aktiviteter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

e. Gas, vand og el er ca. 30.000 kr. lavere end sidste år. 
3. Samlet overskud på driften de første 9 måneder er således 265.000 

kr. 
4. Der er ikke nogen væsentlige opmærksomhedspunkter. Dog har vi 

ikke modtaget regninger fra Goldbach (75.000 kr. og el arbejdet 
25.000 kr. hvem rykker for det ?) 

5. Pr. den 30. oktober er kassebeholdningen som følger  
a. Sparekassen Sjælland 233.000 
b. Nordea Foreningskonto 451.000 
c. Nordea Aftaleindskud 500.000 
d. Total 1.184.000 kr.  
e. Ved årets start var kasseholdningen kr. 886.000 kr. 
f. Vi skal lige tænke på, at vi har budgetteret med investeringer 

på 285.000 kr. hvoraf vi kun har afholdt ca. 10.000 kr. For at 
dække disse investeringer, er det absolut nødvendigt, at vi 
har en stærk likviditet.  
 

6. Kommentarer til budgetterede investeringer fra referatet af møde 
den 30. oktober 

 
a. Maling af klubhus vil blive igangsat. Vi forventer en mindre 

overskridelse af budget på 50.000 kr.  
b. El på havnen er under udbedring. Vi regner med at vi holder 

os indenfor budget på 25.000 kr. Ingen regninger modtaget 
endnu. (Hvorfor har vi ikke modtaget denne regning ?) 

c. Ny miljøstation. Vi afventer oprensning fra kommunen. 
Budget på 30.000 kr. forventes at være ok. Ingen regninger 
modtaget endnu. 

d. Arbejdstøj til havnefogeder indkøbt indenfor budget på 
10.000 kr. Regninger er betalt. 

e. Der indhentes tilbud på ny belægning jævnfør noter under 
havneudvalg. Vi forventer at holde dette indenfor budget 
eller væsentlig under. 

 
Søsætningskaj - status v / Knud Erik 

Alt er planlagt og vi afventer tilbud. 
 

Trafik på havnen - status v / Anders 
Intet nyt, Anders følger op  
 

Belysning / status v / Anders 
Søren mangler det allersidste  
 

Maling af klubhus status v/ Per 
Det grønt og tørt, og afsluttet. 
 

Varmeinstallation/fjernvarme - nedsætte arbejdsgruppe 
Tilbud om fjernvarme. Vi vil principielt gerne tilmeldes hvis det 
gennemføres. 
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Aktiviteter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Opdatering fra udvalg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 

 
 

Der nedsættes et udvalg til at undersøge mulighederne 
 

Skal vi opsige  servicekontrakten for de to Air Master  
Enighed om at vi dropper abonnement 

Stander ned - opsamling og evaluering 

Alt gik godt god stemning, manglede ild til kanonen, ellers fint 
arrangement. 

Bådoptagning – status 

Huller i optagning fredag grundet sen framelding fra enkelte 
medlemmer. Indskærpes til klubbens medlemmer at sen framelding 
ikke er acceptabelt. 

Møde for foreninger på havnen torsdag 

Møde med foreninger om planer/ønsker/idéer er positivt modtaget 
Der samles op torsdag. 

Udvidet bestyrelsesmøde den 18 november 

Invitation afsendt, Per går i køkkenet. 

Julefrokost 2 lørdag i dec. + nytårskur 31 

Havneudvalg  
forslag om revidering af nøglesystemet undersøges  
Check af højvands sikring 
 

Finjoller:  
Klubmesterskab for finn joller på lørdag 
Eftersøger lister for joller på land. 
 

Ingenting fra andre udvalg. 
 
 

Dato for generalforsamling. Ons d 14 februar. Indkaldelse  
 
Næste møde den 27 nov. 2023 kl 19.30 

 
 


